
Vergadering hoofdbestuur op maandag 1 april gehouden op Tolhuis 13-09 om 20.00 uur.
Aanuezig: Dhr. Frankenr Leclusee v.d. Boom, Tomas, Kersten en mevr. v. Hal.
Afuezig : Dhr. v.d. Klift en mevr. llassink met kennisqeving.

Dhr. Franken opent de vergadering en deelt mee Lrraarom de begingtijd van de verga-
dering in eerste instantie trras gesteld op 20.30 uur. Voor de vergaderinq zou n1.
een gesprek plaatsvinden met, Dhr. de Vries -hoofd van de schooL aan de Reestraat-
die echt,er op het laatste moment afgebeld heeft. rlet gaat in dit gesprek nm het,
afdingen van gunstige huurvooruraarden in deze zaal omdat de zalen van de Stichting
Kath. Ond. Hatert-Dukenburg in huurprijs 25il zijn verhoogcl. Ten aanzien van de no-
tulen ulorden de volgende opmerkingen gemaakt:
Dhr. Lecluse deelt mee dat hij de door dhr. de Hart,og toegezegde verzekeringspolis-
sen nog niet heeft ont,vangen; hij zal dhr. de Hartog er nogmaaLs over be]len. Aan
bestudering van de urel aanu.rezige polis is nog niet begonnen.
Dhr. Lecluse deelt mee dat de avond over rekreatiesport heeft bezocht en merkt op
dat tulee punten hieruit duidelijk naar voren sprongen, nl. het leidersprobleem en
de vraag of de verenigingen uel aI hun leden bij de bonden moeten opgeven en bonds-
kontributie moeten ]aten betalen.
0e enqu6te van de sportstichting zal op de volgende dag. bestuursvergacrerinq in
orde urorden gemaakt. Dhr. v.d. Klift heeft rneegedeeid dat hun enquËte rechtstreeks
uas ingestuurd vanuege de krappe inLeveringstermi.jn. Het hoofdbestuur is van mening
dat ondanks dit tijdsgeurek, van ue se;<tej- badminton toch een meer korrekte houding
uas verulacht.
Idat de problematiek rond cte financiiile reserves en het heLe financiËle qebeuren
betreft rrlordt opgemerkt dat op korte termijn toch len gespk moet plaatsvinden tus-
sen aLle penningmeesters.
De sektievertegenuloordigers uordt, gevraagd zich te beraien omtrent het punt kommuni-
katie. Flrrl. vo HaL en dhr. v.d. Eoom zull-en starten met het organiseren van ean ge-
zellig avondje.
Aan de inventarisatie is nog niet veel gedaan, verzocht tiordl dat de sektiebesturen
hiervan nota nemen.
Post en llededelingen:
Sektie badminton nodigt het hoofdbestuur uit voor haar ledenvergadering op 23 april
a.s. Dhr. Franken en lïul. v. Ha] zuLlen hier naar toe gaan.
Tevens r,lordt in een urief van deze sektie opgemerkt dat, kommunikatiestoringen zoals
rond de enqu8te urorden veroorzaakt cjoor de sport,sticht,ing zelf , omdat zi3 àeze
enqu6te toesturen aan de sekties. De sportstichting zal nogmaais op deze foutieve
handelu.rijze ulorden geuezen. Anderzijds is er een kopie van een brief van de sektie
badminton aan de sportstichtinq, hetgeen uiteraard r:ok niel korrekt is, zodat men
zich kan afvragen u;aar nu precies de kommunikat,iesiorinqen ontstaan.
Een brief van dhr. Kersten aan - dhr. v.d. KLift over nog openstaande betalingen is
door dhr. v.d. Klift telefoniseh heantrrroord. [Jhr. Kersten dee]-t mee dat dhr. v.d.
Ktift nogal boos ulas over zijn i:rief en dat sommige betalingen moeten uorden uit-
gesteld vanuJege een nogal groot i,edraq aan nog openstaande kontributies. Dhr. Franken
lraakt hierop in en spree kt hierover zi jn verontrust,i-rrg uit, mecie gezien rje publika-
ties van het f inancieel verslag per -51-12-'74 ín de l-razenkamper en het daarbi j ge-
schrevene omtrent achterstallige kontributies.
Dhr. Kersten en dhr. Lecluse brengen hierbij naar voren dat het in cle Hazenkamper
gepubliceerde financiële verslag a.ls ook het aan het hoofdbestuur toegezonden fi-
nancieeL verslag geen juist beeld geven; in dit verslag zijn n1. slecht,s een ge-
deelte van de balansposten vertrlerkt. Besloten uordt om de sektie badminton schrif-
telijk om kommentaar te vragen en hen de vaaag voor te legqen hoe zij denken dit
seizoen hun begroting uaar te maken. Bedoelde brief uorot, direkt nog samengesteld,
zodat nog in de badmintonvergadering van 2 april kan ulorden behandeld.
Het sekretariaat van de sektie badminton is m.i.v.1 april geurijzigd in: Goeman
Borgesiusstraat L3.
Hierna komt nog de Hazenkamper tersprake. Dhr. Franken vraagt dringend om r]e adver-
tentie van rje uitbreiding klubbladkommissie noqmaals te plaatsen. Dhr. Kersten deelt
mee dat de Hazenkamper over de periode 1-B-r73 t.m. 31-?-r74 ZÍ.20001- gaat kosten.
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Dit bedrag uas begroot op Í. 140{Je=. Dhr. Kerslen deelt mee nog iemand te rrleten
die uel ulat ulil doen voor de advert,entierubriek.
De sektie base-sofltbaIl ulordt uitgenodigd voor een gesprek op 6 mei àoso orïl
20.30 uur.
Dhr. LeeLuse zal hiervoor de zaal vastlegeen.

Volgende dagelijks bestuursvergadering uordf vastgesteld op 13 april a.s. om
15.30 uur op ïolhuis 13-09.

Uolgende hoofdbestuursverqadering urordt vastgesteld op 19 april d.so orïl 20.00
uur op Tolhuis 6'1-4í+.

Voor 13 april moeten de beqrotingen van de sekties voor het seizoen 7974-L9?5
binnen zijn.

De A.L.V. is op 13 mei a.s.

Notulist S.C. Kersten.
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